
 
 

 

Møtereferat 

Utvalg:  Ungdomsrådet 

Møtested: Rådhuset, Kommunestyresalen 

Dato:  08.06.2015 

Tidspunkt: 09:00 

 

Medlemmer som møtte: 

Sebastian Olsen  Hammerfest Videregående Skole 

Marthe Strømme  Hammerfest Videregående Skole 

Emil Blix Sørnes  Fjordtun Skole 

Trygve Karlsen  Forsøl Skole 

Nora Olsen    Forsøl Skole 

Benedikte Holmen  Båthuset 

 

Medlemmer som ikke møtte: 

Ingen   

Fra sekretariatet møtte: 

Henrik Skjelbred  Fagleder, Ungdomstjenesten 

Hilde Therese Normo Barn og unges representant  

 

Saksnr.   Innhold 

   Godkjenning av innkalling og saksliste 

Ingen saker til eventuelt. Innkalling og saksliste godkjent. 

HUR 17/15 Referat fra forrige møte 



 
 

Referatet ble gjennomgått og godkjent. 

HUR 18/15 Nye retningslinjer for Hammerfest Ungdomsråd 

Ungdomsrådet gjennomgikk forslaget til nye retningslinjer. De stiller seg bak forslaget, 
med unntak av §2a, første punktum som bør endres til «Ungdomsrådets medlemmer 
velges for ett skoleår av gangen».  

Forslag: Sebastian fremmer endringsforslag når saken behandles i neste 
kommunestyremøte, 18. juni 2015. 

Vedtak: Enstemmig vedtatt. 

HUR 19/15 Møtegodtgjørelse for Hammerfest Ungdomsråd, høsten 2015 

Forslag (fra sekretariatet): Ungdomsrådet setter av kr. 25.953,- fra eget budsjett til 
utbetaling av møtegodtgjørelse for 2015, dersom forslag til nye retningslinjer for 
ungdomsrådet vedtas av kommunestyret. 

Vedtak: Enstemmig vedtatt 

HUR 20/15 Orienteringssaker 

a) Rapport fra Hammerfest Robotics  
b) Invitasjon til DEMO 2015 i Trondheim  
c) Varsel om oppstart av reguleringsplanarbeid for 

Motorcrossanlegg ved Årresjåvannet  

Sakene tas til orientering. 

HUR 21/15 Deltakelse på Fylkestinget i Alta, 17. juni 2015 

Sebastian, Marthe, Benedikte, Trygve og Emil deltar på Fylkestinget i Alta 17. juni. Vi 
gikk igjennom praktiske detaljer og aktuelle saker til diskusjon med politikerne. 

Avreise med buss fra Hammerfest blir tirsdag 16. juni kl. 16:15. Retur onsdag 17. juni kl. 
14:30. Opphold og møte vil være på Scandic Hotel. 

Aktuelle saker til diskusjon: Ungdommens Fylkesting, ungdomsrådssamlinger, 
kollektivtransport. 

HUR 22/15 Behandling av søknader til Hammerfest Ungdomsråd 

a) Bootleg Event  

Emil, Benedikte og Sebastian erklærte seg inhabil. 



 
 

Forslag: Søknaden innvilges med kr. 4200,-. Ungdomsrådet ønsker rapport fra 
arrangementet. Henrik informerer søker og sender ut akseptskjema.  

Vedtak: Enstemmig vedtatt (3 stemmeberettigede). 

HUR 23/15 Revidering av Kommuneplanens samfunnsdel 2015-2027 

Barn og unges representant presenterte forslag til Kommuneplanens samfunnsdel 2015-
2027. Ungdomsrådet hadde følgende bemerkninger: 

Behovet for lærlingeplasser må understrekes bedre 

Satsing på bolig til studenter må bli tydeligere 

Forskjeller i kvaliteten på undervisningen ved de ulike ungdomsskolene er et problem 
som bør tas med i planen. 

Forslag: Benedikte, Trygve og Emil skriver en høringsuttalelse vedr. ungdomsrådets 
bemerkninger. Sekretariatet sender inn denne når høringsrunden åpnes. 

Vedtak: Enstemmig vedtatt. 

Eventuelt 

Ingen saker til eventuelt. 
 

Møtet avsluttet kl. 11:45 

Referent: Henrik Skjelbred  

  

 


